
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Βόλος, 2.3.1997

Ο Πρωθυπουργός κ. Κ. Σημίτης, ερωτηθείς για τις εξελίξεις στην Αλβανία, προέβη στην 
ακόλουθη δήλωση:

«Η Κυβέρνηση έχει πάρει μέτρα, για να αντιμετωπίσει τις εξελίξεις, σε δύο επίπεδα:
• Έχει φροντίσει ώστε να υπάρχει στενή παρακολούθηση των εξελίξεων στα σύνορα, 

προκειμένου να παρεμποδισθεί ένα κύμα προσφύγων ή πάντως να ελεγχθεί αποφα
σιστικά η κατάσταση.

• Βρίσκεται, επίσης, σε συνεννόηση με τις υπόλοιπες χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης, 
για να υπάρξουν από κοινού δράσεις, οι οποίες θα αντιμετωπίσουν το πρόβλημα, ι
δίως και όσον αφορά την επισιτιστική βοήθεια, αλλά και ως προς τις πολιτικές εξελί
ξεις.

Η Κυβέρνηση σχεδιάζει τη σύγκληση μιας ομάδας εκπροσώπων από τις υπόλοιπες 
ευρωπαϊκές χώρες για να συζητηθεί το πρόβλημα εδώ στην Αθήνα. Και βρίσκεται ήδη, 
τώρα, αυτή τη στιγμή, σε τηλεφωνική επαφή με τις άλλες Κυβερνήσεις.

Πιστεύω πως οι εξελίξεις είναι εξελίξεις αρνητικές. Χρειάζεται από τη δική μας πλευρά 
ψυχραιμία. Και θα καταφέρουμε να ελέγξουμε τις όποιες αρνητικές επιπτώσεις.

Μου τηλεφώνησε ο κ. Έβερτ και του έδωσα την πληροφόρηση, την οποία έδωσα και 
σ’ εσάς: Ότι, εδώ και αρκετό καιρό, έχουμε κάνει όλα τα απαραίτητα.»
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